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§ 19 
Medborgarförslag gällande promenadstråk runt 
Hammarby Sjö  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2022/618 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
promenadstråk runt Hammarby Sjö. I förslaget föreslås att den 
spång som finns utefter Danvikskanalen mot Danviksklippan 
breddas och öppnas upp från båda sidor samt att stråket därefter 
förlängs med en gångväg under Danviksbron och vidare mot 
området ovanför Boule & Berså. Enligt förslagsställaren skulle ett 
genomförande av förslaget göra det möjligt att gå längs med vattnet 
runt hela Hammarby Sjö. 
 
 
Förvaltningen anser att ett gångstråk vid Danvikskanalen vore 
positivt eftersom det skulle skapa ett sammanhängande 
promenadstråk med vattenkontakt runt hela Hammarby Sjö. 
 
 
Att anlägga en gångväg på den föreslagna sträckan finns med som 
ett av de mål exploateringskontoret arbetar för att uppnå inom 
ramen för stadsutvecklingsprojektet Nordöstra Sjöstan. Arbetet med 
Nordöstra Sjöstan är än så länge i ett tidigt stadie och det är flera 
moment och undersökningar som måste genomföras de kommande 
åren. Med tanke på detta går det idag inte att göra en tidplan över 
när en eventuell gångväg kan vara på plats. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 SÖD 2022/618-6 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag 

gällande promenadstråk runt Hammarby Sjö 
 SÖD 2022/618-6.1 Bilaga 1, SÖD 2022_618 
 SÖD 2022/618-6.2 Bilaga 2, SÖD 2022_618 
 SÖD 2022/618-6.3 Bilaga 3, SÖD 2022_618 
 SÖD 2022/618-6.4 Bilaga 4, SÖD 2022_618 
 SÖD 2022/618-6.5 Bilaga 5, SÖD 2022_618 
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